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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA:  024-05/22-01/7 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-18 
Rijeka,  27.09.2022. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 44 SJEDNICE VMO DRAGA 

 
44. sjednica VMO Draga održana je 27.09.2022. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Rašid Jašarević, član VMO 

 Viktorija Vlahov Šustar, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 43. sjednice VMO Draga: 

1. Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Očitovanje u svezi zatražene izmjene – smanjenja financijskog plana za razdoblje 
2023.-2025. godine 

2. Komunalna problematika  
3. Zahtjevi mještana 

 
 

 
 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1  
Predsjednik podsjeća da je dobiven mail Odjela za gradsku samoupravu u upravu u kojem su 
upoznali da je održan sastanak s Odjelom gradske uprave za financije na temu usklađenja 
predloženog financijskog plana za razdoblje 2023. -2025. godinu, zatvaranje proračuna 2023.-
2025., te smanjenje rashoda jer bi ih trebalo uskladiti sa prihodima, te su dostavljeni iznosi 
potrebnih smanjenja planskih rashoda. Zatraženo je da Vijeća razmotri mogućnost smanjenja 
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rashoda uzeći u obzir da su druge godine nova vijeća, možda odustajanje od nekih aktivnosti ili 
smanjenje rashoda planiranih kroz pojedine planirane programske aktivnosti.  
Zaključak:  
VMO Draga jednoglasno se složilo da se ostaje pri istim iznosima rashoda koji su navedeni u 
programskim aktivnostima Vijeća MO Draga za 2023. godinu. 
Obrazloženje: 
Vijeće Mjesnog odbora Draga ne želi da se odustane od bilo kojeg planiranog programa, niti da 
se umanjuju rashodi u planiranim programskim aktivnostima Vijeća MO u 2023 godini, iz 
razloga što se sada ne može znati kakva će biti situacija uz poskupljenje cijena, te da li će i 
sadašnji planirani rashodi biti dostatni za realizaciju planiranih programskih aktivnosti Vijeća MO 
Draga u 2023. godini. 
 
 
AD 2  
Predsjednik Vijeća daje sljedeće informacije: 
- Dobivena je od Direkcije komunalnog redarstva očitovanje u svezi stanja u ulici Pod 
Ohrušvom da je Vijeće zaprimilo odgovor na temelju očevida i provjere stanja vlasništva u 
službenoj dokumentaciji. Ne postoji drugo osim stvarnog činjeničnog stanja, koje je prethodno i 
utvrđeno i o kojem postoji službena dokunentacija. Nova kontrola ništa ne znači jer se nije 
promijenilo stanje vlasništva,odnosno ono što predstavlja javno prometnu površinu. Građani koji 
zovu su upoznati sa time. 
- Rijeka Plusu dostavljena je prijava o stanju oštećenja nastaloj na nerazvrstanoj cesti u ulici 
Tomasići kod kbr. 19 koju je potrebno hitno sanirati – pokrpati rupu kako bi se spriječila daljnja 
šteta na kolniku ali i moguće štete na vozilima.  
Isto je i sanirano 
- Rijeka Plusu prijavljeno je da je potrebno hitno sanirati – pokrpati rupu nastaloj na draškoj 
prometnici (pozicija između Tijani krb. 60 prema Sv. Kuzmu) kako bi se spriječila daljnja šteta 
na kolniku ali i moguće štete na vozilima kojima se tuda prometuje. 
- Rijeka Plusu prijavljeno je da postoji potreba za što hitnijim uklanjanjem nepoželjne 
vegetacije uz drašku prometnicu s obje strane duž cijele dionice i uz nogostupe / s obje strane 
na svim nerazvrstanim cestama kroz Dragu /na javnim stepenicama Brig od kbr.2 do Orlići 
kbr.52 / s obje strane ceste Brig od kbr.8a do Tomasića kbr.37 / kroz naselje Tomasići / na 
javnim stepenicama Tomasići kbr 19 do Orlići kbr.3 / na javnom putu Pod Ohrušvom od 9b 
prema Gušću / na javnom putu od Brig kbr.2 do Orlići kbr. 40 / stepenište i put od Orlići kbr. 35 
do Brig 8 / stepenište Orlići kbr. 18 do kbr.23 / stepenište Orlići kbr.28 do kbr.30 / uz put do 
sportskog igrališta u Dragi /na sportskom igralištu u Dragi/ uz cestu na autobusnoj stanici koja 
vodi prema Hrvatskom domu Draga/ Brig – Sv. Jakov od mrtvačnice prema mjesnom groblju / 
uz nogostup od Brig 85 do Tijani 3 / u Tijanima prije kbr. 3 uz kontejner za odlaganje kućnog 
smeća / Tijani uz parking kod kbr.14 / Tijani od kbr.55 prema Sv. Kuzmu s obje strane ceste 
/Gornji Tijani s obje strane ceste. 
Nadalje je navedeno da Vijeće MO stoji na raspolaganju za zajednički izlazak na teren i za 
moguće upite. 
- Rijeka Plusu prijavljeno je da je potrebno rešetke ispred Hrvatskog doma Draga očistiti od 
lišća i fiksirati. 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav prijavljeno je da postoji potreba da se urede 
ofarbaju klupe koje se nalaze uz jog uz  Hrvatski dom Draga. 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav prijavljeno je da je uočeno da je potrebno 
ukloniti nepoželjnu vegetaciju uz stepenište koje vode u Hrvatski dom Draga i urediti grmove u 
koritima uz Hrvatski dom. Isto tako prijavljeno je da je potrebno ukloniti nepoželjnu vegetaciju 
oko i sa mreža na sportskm igralištu. 
- Odjela gradske uprave za komunalni sustav izvršio je popravak oštećene rampe pa je 
zatražen jedan lokot ( s dva ključa) za rampu koja se nalazi na proširenju prije mjesnog groblja 
Draga 
- Dezinsekcija je uputila mail u kojem obaviještavaju da u periodu od 26.9. do 30.09.2022. 
godine na javnim površinama mjesnog odbora Draga vršiti će se preventivne mjere deratizacije i 
dezinsekcije. 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da se Dezinsekciji dostavi mail u kojem će se zatražiti da se 
prilikom provođenja mjera obrati pozornost i prođu lokacije od Brodokomercovog dućana do 
konobe „Brig, naselje Brig - donja cesta prema mjesnom groblju i naselje Gušć. 
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AD 3  
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljen je mail s informacijom da se usmeno 
obratila mještanka iz naselja Tomasići da postoji potreba da se očisti glavna kanalizacijska 
šahta od naselja koja se nalazi kod kbr.12-13 jer je mišljenje da je začepljena. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
- Dobivena je od Direkcije komunalnog redarstva povratna informacija u svezi dostavljenog 
zahtjeva mještana da se ukloni postavljena parkirna rampa od strane gradske službe, te je 
navedeno da je komunalni redar izvršio očevid na licu mjesta, te je utvrdio da je postavljen 
montažni podizač – stoper na zemljištu u privatnom vlasništvu. Budući se u konkretnom slučaju 
ne radi o javnoj površini komunalni redar nije nadležan postupati u vezi dostavljenog zahtjeva 
mještana da se ukloni postavljena parkirna rampa od strane gradske službe. 
Dobiven odgovor od Direkcije za komunalno redarstvo prosljeđen je mještanu koji je dostavio 
predmetni zahtjev. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
- Vijeću Mjesnog odbora Draga obratila se mještanka naselja Brig s zahtjevom da se ispred 
kbr.58 označe žute oznake za zabranu parkiranja. 
Zaključak 
VMO Draga se je jednoglasno složilo da se zahtjev mještanke dostavi Rijeka Plusu, te će se 
zamoliti stručno mišljenje o opravdanosti zahtjeva i navesti da Vijeće Mjesnog odbora stoji na 
raspolaganju za eventualni zajednički obilazak navedene ceste. Isto tako zamoliti će se da se 
prilikom izlaska na teren kontaktira mještanka u svezi usuglašenog definiranja rješenja na 
terenu i dobivanja povratne informacije o radnjama koje se planiraju poduzeti. 
 
- Vijeću Mjesnog odbora Draga obratila se mještanka naselja Brig s zahtjevom u svezi potrebe 
postave signalizacije i opreme za smirivanje prometa (postavljanjem usporenika prometa 
(ležećeg policajca) na cesti ispred kbr.104, koja bi utjecala na usporavanje brzine kretanja 
vozila na cesti kroz navedeni dio naselja. 
Zaključak 
VMO Draga se je jednoglasno složilo da se zahtjev mještanke dostavi Rijeka Plusu, te će se 
navesti da je navedena primjedba opravdana, te je mišljenje da je neophodno poduzeti mjere 
kojima bi se povećala sigurnost kretanja pješaka.  
 
- Vijeću Mjesnog odbora Draga obratio se je mještanin iz naselja Tijani u svezi potrebe 
postave signalizacije i opreme za smirivanje prometa koja bi utjecala na usporavanje brzine 
kretanja vozila na cesti kroz naselje Tijani. 
Zaključak 
VMO Draga se je jednoglasno složilo da se zahtjev mještana dostavi Rijeka Plusu, te će se 
navesti da se isto razmotri, te da se povratno izvjesti o daljnjim radnjama koje se planiraju 
poduzeti. Isto se zamolilo da se prilikom izlaska na teren kontaktira mještana koji je voljan 
prema navedenom u zahtjevu isto pokazati i na terenu, a i Vijeće Mjesnog odbora stoji na 
raspolaganju za eventualni zajednički obilazak navedene ceste. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranica. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


